

1822. Index to the Journals.

appointment of an Agent for the Colony, and Committees of the whole House, Sit to consider various matters referred to them.

AGRICULTURAL Societies.

Of Three-Rivers. Report from it laid on the Table, 20.

Of Montreal, 22.

Of Quebec, 23.

AMERICA, United States of. The Act regulating the Commercial Interchange between them and this Province, assented to, 92. See, Bills.

ASSENT, Royal, pronounced to Bills, 92. See, Bills.

BAR. Papers delivered at the—From the Commissioners appointed to treat with the Commissioners of Upper Canada, 82.

BILL.

"An Act for the improvement of the Navigation of the River St. Lawrence," read a first time, *pro forma*, 10.

BILLS brought in by Members of the House.

"An Act further to regulate Persons who keep Houses of public Entertainment, and retail Spirituous Liquors, and for other purposes." Read a first time, 45. Read a second time—referred to a special Committee, 46. Report, with amendments, 64. They are taken into consideration, 66. Agreed to, The Bill ordered to be engrossed, 67. Third reading moved. Two amendments proposed to the Bill. They are agreed to, and ordered to be engrossed, 76. Read a third time, passed, and ordered to the Assembly for their concurrence, 78. Not returned.

"An Act for regulating the Measure and Weight of Coals." Read a first time, 48. Read a second time. Referred to a special Committee, 52. Report, with amendments, 56. It is received, 57. Agreed to. The Amendments are ordered to be engrossed, 59. The Bill read a third time, passed, and ordered to the Assembly for acquiescence, 65. Returned, agreed to, with one amendment. It is read and agreed to. Acquiescence of the House signified to the Assembly, 85. Royal Assent, 92.

"An Act to confirm certain Marriages therein-mentioned." Read a first time. Ordered that the same be read a second time, 79. Said order discharged, 81. Read a second time. To be committed to a Committee of the whole, 84. The order discharged, 86.

BILLS sent up by the Assembly.

"An Act to authorize the Chairman and Trustees of the Common of the Town of Three-Rivers further to concede or grant Lots or Emplacements of ground, on the said Common, to a limited extent." Received by Message, 21. Read a first time, upon motion, 26. Read a second time. Message to the Assembly, requiring the documents on which this Bill is founded, 29. Report, 34. They are communicated by Message, 42. The Bill and documents referred to a Special Committee, 45. No report made.

"An Act to authorize an enumeration and return of the population of the Province of Lower-Canada."

Index des Journaux. 1822.

BARRE, Papiers délivrés à la. Des Commissaires nommés pour traiter avec les Commissaires du Bas-Canada, 82.

BIBLIOTHEQUE.

L'Orateur informe la Chambre que l'Assistant-Greffier a importé les Livres qui avoient été demandés dans la dernière Session, 12.

Il sera imprimé un Catalogue des Livres de la Bibliothèque, 16.

La Bibliothèque sera ouverte aux Officiers des deux Chambres de la Législature, 25.

Comité nommé pour examiner et faire rapport de l'Etat de la Bibliothèque, et des Livres qu'il seroit nécessaire d'y ajouter, 16. Membres ajoutés au Comité, 47, 88. Rapport, 89. La Chambre l'approuve, Vote d'une Adresse à Son Excellence le Gouverneur en Chef, pour le prier de vouloir bien faire sortir Son *Warrant* en faveur de l'Assistant-Greffier de la Chambre, pour le montant de la Balance qui lui est due, 90. Membres nommés pour la présenter, Ibid. Réponse du Gouverneur, 91.

BILL.

"Acte pour l'Amélioration de la Navigation du Fleuve Saint Laurent," lu une première fois, *pro forma*, 10.

BILLS introduits par des Membres de cette Chambre.

"Acte qui fait des Règlements ultérieurs pour les personnes qui tiennent des Maisons d'Entretien public et qui détaillent des Liqueurs fortes, et pour d'autres objets." Lu une première fois, 45. Lu une deuxième fois. Référé à un Comité Spécial, 46. Rapport avec des amendemens, 64. Ils sont pris en considération, 66. Approuvés et le Bill doit être grossoyé, 67. La troisième lecture en est proposée. Motion d'ajouter deux amendemens. Ils sont approuvés et doivent être grossoyés, 76. Le Bill lu une troisième fois. Passé et envoyé à l'Assemblée pour sa concurrence, 78. Elle ne l'a point renvoyé.

"Acte pour régler la Mesure et le Poids du Charbon de Terre." Lu une première fois, 48. Lu une deuxième fois. Référé à un Comité Spécial, 52. Rapport avec des amendemens, 56. Il est reçu, 57. Les amendemens sont approuvés, 59. Le Bill doit être grossoyé, Ibid. Lu une troisième fois et envoyé à l'Assemblée pour sa concurrence, 65. La Chambre y concourt avec un amendement, et le renvoie. Il est lu et approuvé. La concurrence du Conseil est communiquée à l'Assemblée, 85. Sanction Royale, 92.

"Acte qui confirme certains Mariages y mentionnés." Lu une première fois. Ordre pour une deuxième lecture, 79. Cet Ordre est remis, 81. Lu une deuxième fois. Il doit être mis en Comité de toute la Chambre, 84. Cet Ordre est déchargé, 86.

BILLS envoyés par l'Assemblée.

"Acte pour autoriser le Président et les Syndics de la Commune de la Ville des Trois-Rivières, à concéder encore des Lots de Terre ou Emplacements, dans la dite Commune, sur une étendue limitée." Reçu par Message, 21. Lu une première fois sur motion, 26. Lu une deuxième fois. Message à l'Assem-